
خبر کوتاهاخبار
شهردار تهران در سخنرانی پیش از خطبه نمازجمعه تهران عنوان کرد:

کاهش ساخت وساز در کشور 

بازی مارو پله بازیافتی در مدارس شمال تهران اجرا شد

عضو شورای شهر تهران؛ 

مردم رفتارهای دوگانه را به خوبی درک می کنند

شهردار منطقه9 در نشست با شهرداران مدارس منطقه خلاق و نوآور عنوان کرد:

شهرداران مدارس نمایندگان مجموعه شهری در ایجاد تهران شهری برای همه

در  مصلی،  در  حضور  با  تهران  شهردار 
از  گزارشی  نمازجمعه  خطبه  از  پیش  سخنرانی 

عملکرد مدیریت شهری پایتخت ارائه داد.
ایراد  برای  تهران  شهردار  حناچی  پیروز 
امامت  به  که  نمازجمعه  خطبه  از  پیش  سخنرانی 
برگزار شد،  ابوترابی فرد  حجت الاسلام محمدحسن 

در مصلی بزرگ تهران حاضر شد.
ستاد  از  تشکر  ضمن  را  اظهاراتش  وی 
ارائه  فرصت  کردن  فراهم  برای  تهران  نمازجمعه 
ارزیابی  به  اشاره  با  تهرانی،  شهروندان  به  گزارش 
انجام   ٩۶ سال  در  که  کرد  آغاز  نظرسنجی ای  و 
نظرسنجی  این  در  تهران  مردم  گفت:  و  بود  شده 
٢ معضل عمده آلودگی هوا و ترافیک را مهمترین 
مشکلات شهر دانستند. این به معنای آن نبود که 
کمااین که  نداریم،  اقتصادی  و  اجتماعی  مشکلات 
احتمالا  شود،  انجام  ارزیابی  آن  دوباره  الان  اگر 
به آن  به عنوان مهم ترین موضوع  اقتصادی  مسایل 

اضافه می شود.
هستند  دستگاه   ١۴ داد:  ادامه  حناچی 
فقط  و  دارند  نقش  هوا  آلودگی  موضوع  در  که 
ندارد.  مسئولیت  مورد  این  در  تهران  شهرداری 
بخش عمده آلودگی هوا به واسطه مصرف گسترده 
سوخت های فسیلی به وجود آمده و به دلیل تعداد 
موتورسیکلت های  تک سرنشین؛  خودروهای  زیاد 
کاربراتوری تا ١٠ درصد در آلودگی هوا تاثیر دارند 
در  زیادی  سهم  نیز  سنگین  دیزلی  خودروهای  و 

توزیع ذرات معلق با پی ام ٢.۵ دارند.
در  مورد  این  در  زیادی  تلاش  گفت:  وی 
نشان  آمارها  و  گرفته  صورت  تهران  شهرداری 
می دهد که در ٣ ماه تابستان امسال سرعت متوسط 
خودروها در محدوده طرح ترافیک ٧ درصد کاهش 
و میزان استفاده از مترو تا ٨.۵ درصد افزایش یافته 

است.
آلاینده های  از  دیگر  یکی  افزود:  حناچی 
نبود  به خاطر  که  هستند  اتوبوس ها  شهر،  در  مهم 
کنیم؛  نوسازی  را  آن  ناوگان  نتوانستیم  اعتبارات 
با  را  آن  آلایندگی  تا  کرده ایم  تلاش  وجود  این  با 
این  دهیم؛  کاهش  دوده  جاذب  فیلتر  از  استفاده 
فیلترها تابه حال بر روی ۵٠ دستگاه نصب شده اند و 
نشان داده اند که تا ٩٠ درصد در کاهش آلایندگی 

نقش ایفا می کنند.
تهران  شهر  در  را  مترو  روزانه  ظرفیت  وی 
این وجود در  با  ٧ میلیون مسافر دانست و گفت: 
حال حاضر تنها ٢ میلیون سفر با مترو تهران انجام 
میلیون سفر،   ٧ به هدف  رسیدن  برای  و  می شود 
نیازمند تامین ٢٠٠٠ واگن قطار هستیم که تمام 

تلاشمان را برای پیگیری آن به کار می بندیم.
حاضر  حال  در  داشت:  اظهار  تهران  شهردار 
کاهش  برای  پربازده  و  کم هزینه  راه های  از  یکی 
برای  دوچرخه  مسیرهای  ایجاد  هوا،  آلودگی 
راه های کوتاه است. در آینده نزدیک شاهد توسعه 
و  بود  خواهیم  دوچرخه  برای  بیشتر  مسیرهای 
ساعات  در  می توان  حاضر  حال  در  دیگر  ازطرف 
غیرپیک دوچرخه را نیز به مترو برد تا مسیرهای 

بلندتری با دوچرخه طی شود.
وی ضمن تاکید دوباره بر این که شهرداری تنها 
یکی از ١۴ دستگاه مسئول در حوزه کاهش آلودگی 
هوای تهران است، اظهار داشت: تمام تلاشمان را 
برای این موضوع به کار می بندیم اما می توانیم طی 
۴ سال کاری کنیم که ذرات آلاینده تا ۵۵ درصد و 
گازهای آلاینده نیز تا ۴۵ درصد کاهش پیدا کنند؛ 
این مهم بدون همکاری صمیمانه و دلسوزانه مردم 

و توسعه حمل ونقل عمومی میسر نیست.
افراد  جهانی  روز  در  گفت:  تهران  شهردار 
دارای معلولیت خبر دادیم که ۴ دستگاه آسانسور 
در ایستگاه های مترو محمدیه و بسیج نصب شدند 
و قرارداد تامین و نصب ١٩۶دستگاه آسانسور نیز 
این  از  پایان سال، ۴٠ دستگاه  تا  که  منعقد شده 
تهران  شهرداری  در  ما  شد.  خواهند  نصب  تعداد 
عمومی  حمل ونقل  به  اقشار  تمام  آسان  دسترسی 
تمام  تا  و تلاش می کنیم  را وظیفه خود می دانیم 
از  می برند،  رنج  جسمی  عارضه  هر  از  که  کسانی 

استفاده از حمل ونقل عمومی و مترو بازنمانند.
پایان  تا  متوسط  به طور  که  داد  خبر  حناچی 
و  می کنیم  افتتاح  مترو  ایستگاه   ١ ماه  هر  امسال 
اضافه کرد: همزمان با بهره برداری از ایستگاه مترو 
مولوی که پایان آذرماه امسال انجام خواهد شد، دو 
رام قطار نیز به ناوگان مترو پایتخت اضافه می شود؛ 
فعلی،  شرایط  در  قطار  رام  هر  بدانید  است  جالب 

حدود ٧ میلیون یورو ارزش دارد.
از سخنرانی  دیگری  بخش  در  تهران  شهردار 
پیش از خطبه خود گفت: تلاش داریم تا واگن سازی 
برای مترو را بومی کنیم؛ در حال حاضر حدود ٣٠ 
داخلی اند  تهران  برای  تولیدشده  واگن های  درصد 

که سعی مان بر افزایش این میزان است.
دوم سال  ۶ماهه  در  مترو  هزینه کرد  وی کل 
٩۶ را حدود ۴۵ هزار میلیارد دانست که به معنای 
اختصاص سهم زیادی از بودجه شهر به توسعه مترو 
در  قطارها  بار سرفاصله  اولین  برای  و گفت:  است 
پیدا  به ٣.۵ دقیقه کاهش  و ۴  ایستگاه های ٢، ١ 
و  به ٧ دقیقه می رسد  ان شاءالله در خط ٣  کرده، 
 ١٠ به  آینده  ماه  نیز   ۶ در خط  قطارها  سرفاصله 

دقیقه کاهش پیدا می کند که هم اکنون ١۵ دقیقه 
سرفاصله  کاهش  بر  واگن ها  تعداد  افزایش  است؛ 
شهروندان  شرمنده  دارد.  مستقیم  نقش  قطارها 
عزیزمان هستیم که در حال حاضر گاهی چند قطار 
اما ان شاءالله  از دست می دهند  را به خاطر شلوغی 

این مشکل نیز حل خواهد شد.
تعداد کل قطارهای  ادامه داد:  تهران  شهردار 
اعزامی از ١۵٠٠ در سال ٩۶ به بیش از ٢۵٠٠ قطار 
افزایش پیدا کرده است که این یعنی افزایش بیش 

از ۵٠ درصد.
حناچی به برف اخیر نیز اشاره کرد و ادامه داد: 
یک برف پیش رس در ٢۵ آبان تجربه کردیم که در 
پی آن، علی رغم آمادگی های پیشین، در مناطق ١، ٢ 
و ٣ دچار مشکل شدیم، به این دلیل که بارش برف 
به صورت سنگین بعد از ایجاد ترافیک آغاز شد و با 
این که تلاش های بسیاری به کار بستیم اما این موضوع 
امکان اعزام خودروهای مکانیزه را به مناطق هدف از ما 
گرفت. ان شاءالله در فصل زمستان با این مشکل کمتر 
با وجود محدودیت های فراوان،  مواجه خواهیم شد. 
کارکنان حوزه  از  نفر  در همان شرایط حدود ۵٠٠ 
فضای سبز و ١۵٠ نفر از هر کدام از مناطق، از طریق 
به شهروندان  و  اعزام شدند  مناطق مذکور  به  مترو 
به  خدمت رسانی  راستای  در  کردند؛  خدمت رسانی 
مردم، متروی تهران از طریق خط ۵ و ادامه خط ١، به 
صورت ٢۴ ساعته از صبح فعال بودند و مابقی خطوط 
عزیز خدمت رسانی  شهروندان  به  ساعت ٢۴  تا  نیز 

می کردند.
شهردار تهران در ادامه اظهاراتش ضمن اشاره 
به سرویس دهی گرمخانه ها به مردان و زنان نیازمند، 
میادین  این  گفت:  نیز  میوه وتره بار  میادین  درباره 
دارند.  شهروندان  روزانه  زندگی  بر  به سزایی  تاثیر 
در حال حاضر حدود ٢۴۶ میدان میوه وتره بار داریم 
سال  پایان  تا  و  است  آن ها جدید  از  عدد   ۵٠ که 
هم ١٠ بازار بر این تعداد میدان میوه وتره بار اضافه 
خواهد شد. ٣ اصل اساسی ما برای خدمت رسانی به 
شهروندان در میادین میوه وتره بار، کیفیت مطلوب، 
قیمت مناسب و احترام به مشتریان است. معتقدیم 
این میادین در زندگی اقشار متوسط و ضعیف نقش 

مهمی دارند؛ چنانچه به طور متوسط ۴٠ درصد از 
 ۵٠ پروتئینی،  محصولات  درصد   ٢۵ میوه وتره بار، 
درصد مرغ و ٧٠ درصد محصولات آبزی در شهر از 

طریق میادین میوه وتره بار تامین می شود.
خطبه  از  پیش  سخنرانی  ادامه  در  حناچی 
پسماند  مدیریت  موضوع  به  تهران  نمازجمعه 
مدیریت  از  دوره  این  آغاز  در  گفت:  و  پرداخت 
می کردیم  حمل  زباله  تن   ٧٠٠٠ روزانه  شهری 
که تا حالا این مقدار ١٠٠٠ تن کاهش پیدا کرده 
تعقیب  زباله  تفکیک  طریق  از  را  مهم  این  است. 
بازیافت  تر،  زباله های  از  تولید کمپوست  می کنیم؛ 
چرخه  به  آن ها  برگرداندن  و  خشک  زباله های 
خشکاندن  و  دارد  قرار  ما  دستورکار  در  تولید، 
استفاده  برای  آن  تصفیه  و  آرادکوه  شیرابه های 
اقدامات  از  دیگر  یکی  نیز  فضای سبز  آبیاری  در 
شهرداری تهران است. به طور روزانه ٣۵ هزار تن 
برای  که  می کنیم  جمع آوری  را  ساختمانی  نخاله 
بازیافت آن تلاش های فراوانی می شود. از زباله های 
با  تولید است که  برق در حال  آرادکوه ٣ مگاوات 
بازبینی های انجام شده درمورد قیمت برق، این کار 

اقتصادی شده است.
وی عنوان طرح شهرداری تهران برای مدیریت 
واژه  این  داد:  توضیح  و  خواند  »کاپ«  را  پسماند 
تهران«  شهر  زباله های  پسماند  »کاهش  خلاصه  
است که اقدامات ما در این حوزه را در بر می گیرد.

وی درباره بوی بدی که چند روز گذشته در 
تهران استشمام شد نیز گفت: براساس گزارش های 
و  آتش نشانی  سازمان  با  تماس هایشان  در  مردمی 
سامانه ارتباط با شهروندان دریافتیم که این بو در 
مناطق ٢، ۴، ۶، ٩، ١٠، ١٢ و ١٣ استشمام شده 
و شهرداری تهران نیز گزارش های در این مورد را 
به استانداری ارائه داده؛ باید اطلاع دهم هیچ چیز 
اضافه ای که برای سلامت شهروندان مضر باشد، در 
با این وجود، اطلاعات ما  اما  این بو گزارش نشده 
و  می شود  ارسال  استانداری  در  مربوط  کمیته  به 
تلاش می کنیم تا به علل اصلی ریشه ای این موضوع 
برسیم و آن را حل کنیم. گزینه های احتمالی زیادی 
برای این موضوع مطرح است، از جمله شبکه های 
معکوس  یا حتی جهت  و  فاضلاب  و  گاز  گسترده 
وزش باد؛ به هر حال موردی در این موضوع وجود 
ندارد که برای ایمنی شهروندان نگران کننده باشد.

پیروز حناچی شهردار تهران در پایان اظهاراتش 
تهران  نمازجمعه  خطبه  از  پیش  سخنرانی  در 
سر  پشت  داریم  را  شرایط سختی  کرد:  خاطرنشان 
می گذاریم؛ آمارهای رسمی نشان می دهند که میزان 
ساخت وساز در کشور کاهش پیدا کرده و این یعنی 
درآمد مردم کم شده است، اما علی رغم این شرایط 
سخت، همه همکارانم تلاش می کنند تا کاری کنند 
تهزانی  عزیز  هموطنان  برای  راحت تری  شرایط  که 
از این  با تمام وجود  تا  فراهم شود؛ تلاش می کنیم 
فرصت خدمت، حداکثر استفاده را ببریم. امیدواریم 
سرمایه های  از  استفاده  رویکرد،  تغییر  تحول،  با  تا 
بزرگ  مأموریت  بتوانیم  مردم،  همراهی  و  اجتماعی 

مدیریت بهتر شهر تهران را پشت سر بگذاریم.

بازی مار و پله بازیافتی با هدف ارتقاء فرهنگ 
زیست محیطی، تفکیک پسماند و نهادینه نمودن 
در  آموزان  دانش  بین  در  بازیافت  مفاهیم  آموزش 

مدارس شمال تهران اجرا شد.
شهردار  علی  شاه  شهرام  امتیاز؛  گزارش  به 
ناحیه ده این منطقه با اعلام خبر فوق اظهار داشت: 
بازی مار وپله همواره از بازی های مهیج و جذاب 
گذشته  های  نسل  از  سنی  های  گروه  همه  برای 
بازیافت  واحد  اساس  بر همین  است،  بوده  تاکنون 
پرست  حق  خانم  ابتکار  با  منطقه  این  ده  ناحیه 

سلطانی  خانم  طراحی  با  و  ناحیه  بازیافت  ناظر 
و  خلاقانه  اقدامی  در  ناحیه  این  آموزشگران  از 
هوشمندانه طرح بازی مارو پله را مبتنی بر آموزه 

های بازیافتی اجرا نمود.
یک  بازی  شروع  قسمت  در  گفت:  وی 
عددکیسه آبی پسماند خشک مشاهده می شود و 
در مسیر بازی در خانه هایی مخزن مشکی طراحی 
دارد،  مشکی  سطل  که  ای  خانه  هر  در  و  شده 
آبی  کیسه  در  واقع  خشک  پسماند  تا  بوده  ماری 
در مخزن مشکی قرار نگیرد و در هر خانه ای که 

عوامل جمع آوری پسماند خشک )سطل آبی رنگ، 
ماشین ملودی جمع آوری بازیافت، کانکس بازیافت 
( نقاشی شده نردبان وجود دارد تا بازیکن به خانه 

های بالا هدایت شود.
شاه علی افزود: در یکی از خانه های مرکزی 
بازی علامت سوال مشاهده می شود واز بازیکن با 
توجه به آموزش های داده شده سوال پرسیده می 
شود که  در صورت دادن جواب درست بازیکن از 
نردبان بالا می رود ودر صورت دادن جواب نادرست 

با نیش مار پایین می آید.

مهره  به جای  ترافیکی  علائم  از  استفاده  وی 
و   ) بازیافت  ماشین  )رنگ  آبی  و  نارنجی  رنگ  و 
جنس تاس بازی از فوم را از جذابیت های این بازی 
دانست و گفت: این بازی در مدارس شهید فولادی 
، مجتمع  امام حسین)ع(   ، ،حضرت معصومه)س( 
نیز  عدد   ۴٠ تعداد  به  و  اجرا  و...  )عج(  نورالقائم 
چاپ شده که بسیار مورد استقبال دانش  آموزان و 
مسئولین مدارس قرار گرفته است و به منظور بهره 
مندی تمام مدارس از طرح مذکور مار و پله بر روی 

بنر چاپ شده که قابل حمل و نقل باشد.

گفت:  تهران  شهر  شورای  اجتماعی  فرهنگی،  کمیسیون  عضو 
اصلا درست نیست زمانی که هوا به واسطه نزولات آسمانی و تغییرات 
جوی، آلایندگی کمتری دارد،  بهتر شدن هوا را به خودمان منتسب 

کنیم.
شورای  اجتماعی  فرهنگی،  کمیسیون  عضو  نظری«  »حجت 
هوای  آلودگی  کاهش  در  شهرداری  نقش  در خصوص  تهران  شهر 
شهری  مدیریت  تنها  هوا  آلودگی  امر  متولی  گفت:  تهران  شهر 
در  دارند.  مسئولت  حوزه  این  در  متعددی  دستگاه های  و  نیست 
نهادهای  و  سازمان ها  شهری،  مدیریت  کنار  در  نیز  تهران  شهر 
ما  متاسفانه  اما  گیرند،   قرار  و خطاب  مورد سوال  باید  دیگری هم 
و  پیشین  شهری  مدیریت  دوره  در  چه  تهران  شهری  مدیریت  در 
چه در دوره فعلی به گونه ای در مورد این موضوع صحبت کردیم 
که جامعه تصور می کند، تمام مسائل این حوزه را باید از مدیریت 

باشد. انتظار داشته  شهری 
وی ادامه داد: اصلی ترین وجه نمایش و بروز این پیام به جامعه و 
ایجاد انتظار سال گذشته بود که مکررا معاون حمل و نقل و ترافیک 
شهرداری تهران در رسانه ها و فضاهای مختلف مطرح می کرد، علت 

اینکه امسال هوا بهتر است، اجرای طرح ترافیک ما است.
در  مسئولان  گفتن  سخن  شیوه  این  اینکه  بیان  با  نظری 

شهروندان انتظاراتی را به وجود می آورد، تصریح کرد: بیان مطالب 
تمام  که  آورد  وجود  به  شهروندان  در  را  انتظار  این  طریق  بدین 
مساله آلودگی هوای شهر تهران را از مدیریت شهری انتظار داشته 
نزولات  واسطه  به  هوا  که  زمانی  نیست  درست  اصلا  اما  باشند، 
آسمانی و تغییرات جوی آلایندگی کمتری دارد،  بهتر شدن هوا را 
به خودمان منتسب کنیم و زمانی که بارش ها کاهش می یابد و باد 
نیز کمتر می وزد و هوا آلوده تر می شود از خودمان سلب مسئولیت 

نیز مسئول هستند. بگوییم دستگاه های دیگری  و  کنیم 
عضو شورای شهر تهران افزود: مردم این رفتار دوگانه را به خوبی 

می فهمند و این دوگانگی چیزی جز نفاق نمی تواند باشد.
آلودگی  موجود  وضع  تقصیر  همه  نباید  داد:  ادامه  نظری 
گذشته  دوره  در  انداخت،   فعلی  شهری  مدیریت  گردن  بر  را  هوا 
مدیریت شهری به حدی مجوز ناروا برای ساخت وساز صادر شد و 
مبادی ورودی هوا به تهران بسته شد که اکنون شاهد هستیم، هوا 
ندارد. در کنار آن در دوره  تهران گردش  باید در شهر  آنگونه که 
قبلی مدیریت شهری که منابع مالی فراوانی وجود داشت و امکان 
بود،  فراهم  اتوبوسرانی  ناوگان  و  ریلی  حمل و نقل  خطوط  توسعه 
کنند  هزینه  صدر  پل  برای  تومان  میلیارد  چندهزار  دادند  ترجیح 
هوا  آلودگی  وضع  بهبود  در  نه  و  ترافیک  در  نه  تاثیری  هیچ  که 

داشت،  اما حاضر نشدند، اقدامات بهتری را برای شهر انجام دهند 
که به بهبود وضعیت ترافیکی و کاهش آلودگی هوا منجر شود.

عضو شورای شهر تهران تصریح کرد: در کنار اینها دولت نیز به 
توسعه حمل و  برای  نکرد و سهم خود  به خوبی عمل  وظایف خود 
نقل عمومی را نپرداخته و نتوانستیم شرایط بهتری را رقم بزنیم. ما 
تنها متولی نیستیم،  اما باید با مردم روراست باشیم و وقتی هوا بهتر 

می شود، اذعان نکنیم که ما تنها عامل بهبود هوا بوده ایم.

منطقه٩،  شهردار  حضور  با  که  اندیشی  هم  نشست  اولین  در 
مدیران شهری با شهرداران جدید مدارس پهنه غربی پایتخت برگزار 
شد؛ نسبت به رفع نیازهای اولویت دار مدارس منطقه خلاق و نوآور 

تاکید شد.
بیان  منطقه  شهردار  مفاخریان  علی  امتیاز،سید  گزارش  به 
هایی  مسئولیت  برای  تمرینی  مدرسه  شهردار  انتخابات  داشت: 
اجتماعی آینده و مشارکت حضور دانش آموزان در اداره امور مدرسه 

با کمک شهرداران مدارس است.
وی افزود: شهردار مدرسه یک وظیفه اجتماعی است که با تمرین 
در آن می توانند در مسئولیت هایی که بر عهده هر یک از شهرداران 

گذاشته می شود با درایت ایفای وظیفه کنند.
واقع  در  مدارس  شهرداران  داشت:  اذعان  منطقه٩  شهردار 

با  که  هستند  آموزشی  های  محیط  در  شهری  مجموعه  نمایندگان 
فضای  نیازهای  از  آنها  آگاهی  منظور  به  شهری  مدیران  با  ارتباط 

آموزشی ایفای نقش می کنند.
نسب  محسنی  حضور  با  حاضر  حال  در  کرد:  عنوان  مفاخریان 
منطقه  مدارس  در  خوبی  اتفاقات  منطقه٩  پرورش  و  آموزش  مدیر 
خلاق و نوآور شکل گرفته است و شهرداری منطقه٩ علاقه مند به 
تفاهم مشترک بیشتر در راستای رفع نیازهای اولویت دار مدارس با 

کمک مدیران و شهرداران مدارس می باشد. 
وی همچنین به وظایف شهرداری اشاره کرد و پیشنهادی برای 
نظافت  مدارس مطرح و گفت: امور مرتبط با نظافت و رُفت و روب، 
ایجاد فضای سبز از جمله وظایف ذاتی شهرداری است که می توان 
در مدارس منطقه٩ با کمک دانش آموزان نسبت به نظافت مدرسه و 

ایجاد فضای بانشاط و تمیز اقدام کرد.
در  داشت: مجموعه شهری  اظهار  در خاتمه  مدرسه ٩  شهردار 
این راستا مطابق  تا به کمک مدارس منطقه آمده، که در  نظر دارد 
را  نوآور  و  خلاق  منطقه  مدارس  دار  اولویت  موارد  ها،  سنجی  نیاز 

مرتفع کند.
مدارس  شهردار  اندیشی  هم  نشست  این  در  است  ذکر  شایان 
ضمن تشکر از برگزاری نشست شهردار منطقه٩ با شهرداران مدارس 
با مدارس داشته  ارتباط خوبی که در طول مدت مدیریت شهری  و 
اند مواردی از جمله؛ ایجاد فضای سبز بیشتر، پسماند، رنگ آمیزی 
مباحث  پیرامون  آموزشی  های  برگزاری کلاس  و  مدارس  دیوارهای 
و  پسرانه  مدارس  شهرداران  از  نفر   ٢١ و  کردند  مطرح  را  شهری 

دخترانه منطقه خلاق و نوآور مورد تقدیر قرار گرفتند.

رئیس قوه قضائیه از مجموعه هسته ای 
UCF بازدید کرد

هسته ای  مجموعه  از  قضائیه،  قوه  رئیس 
این  دانشمندان  و  فعالان  برای  و  بازدید   UCF

حوزه آرزوی موفقیت کرد.
خود  استانی  سفر  در  قضاییه  قوه  رئیس 
بازدید   UCF هسته ای  مجموعه  از  اصفهان  به 
کرد. در این بازدید که علی اکبر صالحی رئیس 
رئیس  داشت،  حضور  نیز  اتمی  انرژی  سازمان 
قوه قضاییه از خطوط فرآیندی و تولیدی سایت 
اشاره  با  قضاییه  قوه  رئیس  کرد.  بازدید   UCF
حوزه های  در  هسته ای  دانش  فراوان  کاربرد  به 
و..  پزشکی  کشاورزی،  صنعت،  از  اعم  مختلف 
این  در  امروز  تا  بزرگی  گام های  کرد:  تاکید 
شده  برداشته  کشور  دانشمندان  بدست  صنعت 
ارتقاء خواهد  است و ان شالله این دانش همواره 
یافت و به قله مد نظر خواهد رسید. وی بازدید 
از صنعت پیشرو و بومی شده هسته ای در استان 
و  برشمرد  مغتنم  فرصتی  را  اصفهان  صنعتی 
آرزوی  حوزه  این  دانشمندان  و  فعالان  برای 
از  پایان  در  قضاییه  قوه  کرد.رئیس  موفقیت 
تلاش های دانشمندان و کارکنان سازمان انرژی 
را  هسته ای  شهدای  یاد  و  کرد  تقدیر  هسته ای 
گرامی داشت؛ بنابراین گزارش، کارخانه فرآوری 
 UCF ))Uranium اورانیوم اصفهان موسوم به
تأسیسات  از  یکی   )Conversion Facility
تبدیل  فرایند  که  است  سوخت  تولید  محوری 
در   )UF۶( اورانیوم  هگزافلوراید  به  زرد  کیک 
آنجا صورت می گیرد UF۶ با انتقال به تأسیسات 
هسته ای نطنز با عمل سانتریفیوژ، غنی می شود.

وزیر آموزش و پرورش:
باید به همگرایی برای حل مسائل برسیم

وزیر آموزش و پرورش، حکمرانی درست را 
توانایی حل مسائل به طور پایدار دانست و تاکید 
کرد: باید به سمتی رفت که مسائل و مشکلات 

آموزش و پرورش به طور پایدار حل شود.
و  آموزش  وزیر  میرزایی  حاجی  محسن 
گانه   ٢١ مناطق  مدیران  نشست  در  پرورش 
شهرستان های استان تهران گفت: مسایل مطرح 
شده توسط مدیران آموزش و پرورش مناطق به 
از قدمت طرح آن ها  موارد، سال ها  از یکی  غیر 
از  که  را  مسائل مان  نتوانسته ایم  ما  می گذرد، 
گذشته وجود داشته است حل کنیم و در فضا، 
مشکل  با  گذشته  از  انسانی  نیروی  و  تجهیزات 

مواجه هستیم.
وی ادامه داد: باید به این پرسش پاسخ داد 
که چرا نتوانسته ایم مسائل مان را حل کنیم. برای 
حل مشکل باید شرایط حل مساله را فراهم کنیم 
اجزای  تمام  و  برسیم  حل  برای  همگرایی  به  و 
که  کشاورزی  مانند  کنیم،  فراهم  را  مساله  حل 
نور  آب،  خوب،  خاک  به  دانه  یک  رشد  برای 

خورشید و ... نیاز است.
حکمرانی  ویژگی های  به  میرزایی،  حاجی 
درست  حکمرانی  گفت:  و  کرد  اشاره  خوب 
باید  و  است  پایدار  طور  به  مسائل  حل  توانایی 
به سمتی برویم که مسائل و مشکلات آموزش و 

پرورش به طور پایدار حل شود.

۳هزار متخصص تجهیزات پزشکی بیکار 
در کشور 

رئیس هیات مدیره انجمن صنفی متخصصین 
تجهیزات پزشکی کشور با انتقاد از آنچه که دخالت 
تجهیزات  زمینه  در  داروسازان  و  متخصصان  غیر 
تجهیزات  فنی  مسئول  گفت:  خواند،  پزشکی 
نیاز  که  است  تخصصی  کاملا  کار  یک  پزشکی 
را دارد و یک غیر  به تحصیل علم در آن زمینه 
را  زمینه  این  در  اظهارنظر  صلاحیت  متخصص 
انجمن  آنکه  بیان  ضمن  مسلمی  ندارد.مهندس 
حال  در  استان   ١۵ در  کشور  پزشکی  تجهیزات 
فعالیت است، گفت: از بدو تاسیس رشته مهندسی 
پزشکی تا کنون حدود ١٠ هزار فارغ التحصیل رشته 
مهندسی پزشکی داریم که از آن تعداد بیش از ۴ 
هزار کارشناس و متخصص تجهیزات پزشکی که 
 T می کنند  فعالیت  پزشکی  و  صنعت  بخش  در 
را  انجمن  این  انجمن ما هستند.وی تمرکز  عضو 
مهندسی  رشته  فارغ التحصیلان  توانمندسازی  بر 
پزشکی معرفی کرد و افزود: این هدف برای دفاع 
بخش  در  شاغل  افراد  و حقوقی  منافع صنفی  از 
تجهیزات پزشکی بیمارستان ها است. از طرف دیگر 
آموزش و تایید صلاحیت مسئولین فنی تجهیزات 
به  مربوط  فعالیت های  برخی  و  کشور  پزشکی 
ارزیابی خدمات پس از فروش کمپانی های خارجی 
از دیگر وظایفی است که وزارت بهداشت به انجمن 
اصلی ترین چالش  مسلمی  است.  کرده  محول  ما 
انجمن صنفی متخصصین تجهیزات پزشکی کشور 
را ورود داروسازان به حوزه تجهیزات پزشکی کشور 
دانست و اظهار کرد: این در حالی است که حوزه 
تجهیزات پزشکی و بویژه مسئولیت فنی، یک حوزه 
کاملا علمی است که نیازمند کسب دانش در همین 
رشته را دارد. اما در حال حاضر برخی داروسازان به 
عنوان مسئول فنی تجهیزات پزشکی در داروخانه ها 
و بیمارستان ها مشغول به کار هستند. همانگونه که 
یک متخصص تجهیزات پزشکی صلاحیت ارائه نظر 
در حوزه دارو را ندارد،   یک داروساز نیز نمی تواند 
شکل  به  پزشکی  تجهیزات  تخصصی  مباحث  به 
فنی ورود کند. وی افزود: ورود داروسازان به حوزه 
تجهیزات پزشکی منجر به بیکاری فارغ التحصیلان 
چنانچه  شد؛  خواهد  پزشکی  تجهیزات  رشته 
پزشکی  تجهیزات  نیز ٣هزارنفر متخصص  اکنون 
درخصوص  دارد.مسلمی  وجود  کشور  در  بیکار 
دانش بنیان  شرکت های  با  انجمن  این  همکاری 
پارک های  با  گفت:  تجهیزات پزشکی،  حوزه  در 
علوم پزشکی،  دانشکده های  برخی  فناوری  و  علم 
شتاب دهنده  شرکت های  و  صنعتی  شرکت های 
در  لازم  اطلاعات  تا  کرده ایم  امضا  تفاهم نامه ای 
زمینه نیروها، متخصصین و... را در زمینه تجهیزات 
پزشکی در اختیارشان بگذاریم؛ چراکه انجمن ما 
بانک اطلاعاتی قوی در این زمینه دارد. همچنین 
در زمینه آموزش مهارت های ورود به بازار و فروش 
ارائه  آن ها  به  را  لازم  راهنمایی های  محصولات، 
می دهیم تا فرایندهای شرکت های دانش بنیان از 
حالت ایده خارج شده و به شکل عملی قابل اجرا 

باشند.

شهردار منطقه شش در مراسم اختتامیه نمایشگاه 
خط مهربانی: 

وجود فضاهای هنری به لطافت هرچه 
بیشتر شهر کمک می کند

با نکوداشت پنج استاد خوشنویسی، استاد 
استاد  محمدحیدری،  استاد  زاده،  ملک  مجتبی 
اسرافیل شیرچی، استاد یدالله کابلی خوانساری 
و استاد محمدحسین عطارچیان در قلب پایتخت 

برگزار شد. 
اختتامیه  مراسم  در  امتیاز،  گزارش  به 
از هنرمندان  نمایشگاه خط مهربانی که جمعی 
نیز حضور داشتند فرهادی شهردار منطقه شش 
و  خودمان  به  احترام  کلمات  به  احترام  گفت: 
بزرگترین  حافظ  خوشنویسان  و  است  انسانیت 

میراث بشری هستند. 
او با بیان اینکه امیدواریم با برگزاری چنین 
نمایشگاه هایی ارزش کلمات و ارزش افرادی که 
برای جامعه  کنند  ما حفظ می  برای  را  کلمات 
انسان را  از زندگی  بیشتر شود گفت: هر بعدی 
که بخواهیم نگاه کنیم در قالب کلمات ارائه شده 

است که نشان دهنده حرمت کلمات است. 
دوران  از  کرد:  بیان  شش  منطقه  شهردار 
غارنشینی آرزوی انسان ها به کمک کلمات بیان 
شده و در ادامه در قالب هنر و علم های مختلف 

تجسم پیدا کرده است. 
به گفته فرهادی داشتن خط خوش موجب 
انبساط و بهبود ارتباطات میان فردی در جامعه 

نیز می شود.
این  اینکه  بیان  با  شش  منطقه  شهردار 
نمایشگاه با هدف معرفی هرچه بهتر خوشنویسی 
شد،  برگزار  شهروندان  به  حوزه  این  اساتید  و 
گفت: وجود فضاهای فرهنگی و هنری به لطافت 

هرچه بیشتر شهر و شهروندان کمک می کند. 
مهربانی  خط  نمایشگاه  در  است  گفتنی 
کشور  برتر  خوشنویسان  آثار  ماه  یک  مدت  به 

نمایش داده شد.

صدور بیش از 600 مورد دستورالعمل 
ایمن سازی به واحدهای صنفی نا ایمن 
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۶۶١ مورد دستورالعمل رفع نا ایمنی برای 
واحدهای صنفی، مجتمع های مسکونی و اماکن 
عمومی پر تردد شهروندان صادر و به مالکین و 

ذینفعان ابلاغ شده است.
سعیدصالح  امتیاز،  گزارش  به 
محیط  و  شهری  خدمات  معاون  محمودرباطی 
به  استناد  با  افزود:  خبر  این  اعلام  با  زیست 
موضوع  با  شهرداری ها  قانون   ۵۵ ١۴ماده  بند 
ساختمان های  و  عمومی  اماکن  از  خطر  رفع 
ناایمن، بازدیدهای میدانی با حضور کارشناسان 
سازمان  کارشناس  و  این حوزه  ساماندهی  اداره 
از صنوف در حال  ایمنی  آتش نشانی و خدمات 

فعالیت در نواحی ۵ گانه به عمل آمد.
موارد  بازدیدها،  این  طی  داد:  ادامه  وی 
منطقه  سطح  اماکن  در  خطرآفرین  و  ناایمن 
و  مالکین  به  ایمن سازی  دستورالعمل  و  ارزیابی 
ساکنین مجتمع ها ابلاغ شد که درصورت اجرای 
موارد ابلاغ شده، می توانند از سازمان آتش نشانی 
و خدمات ایمنی تأییدیه دریافت کنند و در غیر 
این صورت با پیگیری های قضایی از ادامه فعالیت 

آنها جلوگیری خواهد شد.
بیش  از سال ٩۶  اینکه  به  اشاره  با  رباطی 
منطقه  در  مختلف  صنوف  از  مورد  هزار  سه  از 
اخطاریه آتش نشانی دریافت کرده اند، یادآور شد: 
همچون  عمومی  اماکن  بهره برداران  و  مالکین 
پاساژ زنجانی ها، پارکینگ طبقاتی الماس ماهان، 
مجتمع مسکونی٢٢ بهمن، مجتمع صنعتی برق 
پذیرایی  سالن  مجتمع سهیل،  پاکدانه،  علی آباد 
طوبی و کسبه خیابان احسانی نیز دستورالعمل 
ایمن سازی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 

را طی چند فقره اخطاریه دریافت کرده اند.

آغاز بارندگی ها در کشور 
تهران سردتر می شود

مدیرکل پیش بینی و هشدار سریع سازمان 
هواشناسی از ورود سامانه بارشی جدید به کشور 

از فردا خبر داد.
آب وهوایی  وضعیت  درباره  ضیاییان،  صادق 
کشور طی روزهای آینده، گفت: طی ٢۴ ساعت 
آینده برای سواحل دریای خزر و شمال غرب کشور 
رگبار باران و برای شمال شرق کشور بارش پراکنده 
پیش بینی می شود.وی افزود: بعد از ظهر دیروز، با 
ورود سامانه بارشی جدید از غرب کشور، بارش در 
غرب، جنوب غرب و بخش هایی از البرز غربی آغاز 
خواهد شد. وی ادامه داد: در امروز شنبه ١۶ آذر 
ماه هم ضمن تقویت سامانه بارشی، گستره بارش 
به بخش هایی از جنوب غرب، جنوب و مرکز کشور 
امروز  طی  بارش  شدت  شد.  خواهد  کشیده  نیز 
داد.  رخ خواهد  غرب کشور  و جنوب  غرب  در  و 
مناطق  اغلب  در  ماه،  آذر  یکشنبه ١٧  همچنین 
کشور آسمانی ابری همراه با بارش باران خواهیم 
داشت. ضیاییان همچنین گفت: در روز دوشنبه ١٨ 
از غرب، شمال شرق،  نیز در بخش هایی  آذر ماه 
شرق و جنوب شرق کشور بارش پراکنده پیش بینی 
می شود.مدیرکل پیش بینی و هشدار سریع سازمان 
هواشناسی درباره وضعیت آب وهوایی پایتخت در 
روزهای آینده نیز گفت:  امروز پنج شنبه ١۴ آذر 
ماه آسمان تهران ابری تا نیمه ابری همراه با افزایش 
ابر و در اواخر وقت همراه با مه رقیق پیش بینی 
می شود و بیشینه و کمینه دمای هوا به ترتیب ١٣ 
و ۴ درجه سانتی گراد خواهد بود. در روز جمعه نیز 
آسمان تهران نیمه ابری همراه با مه صبحگاهی و در 
شب ابری و همراه با بارش باران پیش بینی می شود 
درجه  پنج  و   ١١ هوا  دمای  کمینه  و  بیشینه  و 
سانتی گراد خواهد بود. ضیاییان افزود: در روز شنبه 
نیز آسمان تهران همراه با بارش باران و گاهی وزش 
باد بوده و بیشینه و کمینه دمای هوا ١٠ و پنج 
درجه سانتی گراد خواهد بود. در روز یکشنبه آسمان 
پایتخت ابری، همراه با مه رقیق و بارش باران، گاهی 
وزش باد و در اواخر وقت بارش برف بوده و در روز 
دوشنبه نیز آسمان تهران نیمه ابری، به تدریج صاف 
و گاهی همراه با وزش باد خواهد بود. در هر دو روز 
بیشینه و کمینه دمای هوا به ترتیب ٩ و ٢ درجه 

سانتی گراد پیش بینی می شود.
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